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Rada Miejska Kolonowskiego 
 

Protokół nr VI 
 

VI Sesja Rady Miejskiej Kolonowskiego w dniu 16 grudnia 2024 r. 
Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Kolonowskie 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 o godz. 16:00, 
a zakończono o godz. 18:03 tego samego dnia 

 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
 
Obecni: 
1. Rafał Baic 
2. Krzysztof Czupała 
3. Katarzyna Gotwald 
4. Adam Kała 
5. Rafał Koj 
6. Urszula Korzonek 
7. Łukasz Kulik 
8. Gerard Mańczyk 
9. Martyna Mirek 
10. Natalia Muc 
11. Leszek Rejek 
12. Joanna Smykała 
13. Janusz Steinert 
14. Janusz Szmolka 
15. Maria Wojtakowska 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Otwarcia sesji i powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Kolonowskiego, Janusz Steinert. 
 
2. Stwierdzenie prawomocności 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14/15 radnych. Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: Norbert 
Koston – Burmistrz Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk – zastępca burmistrza, Anna 
Rathmann – Skarbnik Gminy Kolonowskie, Irena Ochmann – Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Gabriela Sklorz – radczyni prawna, Marzena 
Szymocha – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Fosowskie oraz Piotr Musioł – sołtys 
Staniszcz Małych. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Janusz Steinert przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami oraz 
informacja o realizacji wniosków radnych 
5. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
6. Przyjęcie uchwał 
 1) Uchwała Nr VI/40/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r. 
  w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
 2) Uchwała Nr VI/41/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.  

w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
 3) Uchwała Nr VI/42/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.
  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 4) Uchwała Nr VI/43/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r. 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Kolonowskie na 2024 r. 
 5) Uchwała Nr VI/44/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2025-2040 

  a) Uchwała nr Pw/41/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej 
Gminy Kolonowskie 

 6) Uchwała Nr VI/45/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.  
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Kolonowskie na 2025 r. 

  a) Uchwała nr Pb/41/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy Kolonowskie 
na 2025 r. 

  b) Uchwała nr Dp/32/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Kolonowskie na 2025 rok 

 7) Uchwała Nr VI/46/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 
Kolonowskie na lata 2025-2030 

 8) Uchwała Nr VI/47/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r.  
w sprawie zaliczenia niektórych dróg do kategorii dróg gminnych 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 18.11.2024 r. 
8. Dyskusja 
9. Zakończenie 
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Następnie Przewodniczący zapytał Burmistrza Norberta Kostona, czy wnosi 
o wprowadzenie zmian w porządku obrad. Burmistrz poprosił o uwzględnienie 
dodatkowej uchwały, dotyczącej zaliczenia niektórych dróg do kategorii dróg gminnych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad (ze zmianami) 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami 
oraz informacja o realizacji wniosków radnych 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił najważniejsze wydarzenia ze sprawozdania za 
okres między sesjami. Następnie Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad 
Wacławczyk przestawił informację nt. realizacji wniosków radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radna Martyna Mirek poprosiła o informację, czy firmy oferujące spływy kajakowe 
odpowiedziały na sugestię dot. zabezpieczenia lub usunięcia drewnianego zjazdu do rzeki 
w Staniszczach Małych. Konrad Wacławczyk zaprzeczył, a następnie kontynuował 
omawianie informacji. Radna Martyna Mirek zapytała, czy wiadomo, który most kolejowy 
będzie remontowany i gdzie pojawią się rogatki. Wiceburmistrz również zaprzeczył. 
Radna Urszula Korzonek dodała, że most nie będzie remontowany, ale wymienione 
zostaną rogatki w Staniszczach Małych. Rogatki na ul. Sienkiewicza są wpisane w planie 
zadań. Na pytanie radnej Mirek Konrad Wacławczyk odpowiedział, że gmina nie 
dopytywała po raz drugi o wspomniane rogatki. Burmistrz Norbert Koston dodał, że 
przejazd na Sienkiewicza jest niebezpieczny, a ponaglenia do PKP są wysyłane co dwa 
miesiące. Następnie Wiceburmistrz poruszył temat nieuprzątniętych palet. W związku 
z brakiem reakcji właściciela, zostało wszczęte postępowanie. Radna Martyna Mirek 
poprosiła o umieszczanie informacji o pracownikach, którzy są odpowiedzialni za 
realizację poszczególnych zadań, w protokołach z zebrań sołeckich, ponieważ 
mieszkańcy często tego nie wiedzą. Burmistrz odparł, że trzeba będzie zatrudnić 
dodatkowego pracownika, który będzie się zajmował wyłącznie informacją o realizacji 
wniosków mieszkańców. Urząd nie ma takich mocy przerobowych. Zasugerował, aby ten 
temat poruszyć na komisji. Zastępca Burmistrza Konrad Wacławczyk kontynuował 
omawianie sprawozdania. 
Radny Gerard Mańczyk podkreślił, że zdaje sobie sprawę z braku możliwości zmiany 
nawierzchni na remontowanym moście i przywrócenia zabytkowej kostki. W związku 
z tym prosi o zaznaczenie, że działania w celu zachowania bruku były inicjowane. Poprosił 
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również o informację, do kiedy będzie czynna kładka wzdłuż remontowanego mostu. 
Przewodniczący Janusz Steinert zasugerował kontakt ze starostwem. 
 
5. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego, Janusz Steinert, poinformował, że 
pomiędzy sesjami odbyło się wspólne posiedzenie komisji rady, podczas którego 
omówiono budżet gminy na 2025 rok. Rada jednomyślnie zaopiniowała go pozytywnie. 
 
6. Przyjęcie uchwał 
 
1) UCHWAŁA NR VI/40/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
 
Burmistrz Nobert Koston omówił uzasadnienie uchwały. Podkreślił, iż organem 
właściwym jest Rada Miejska Kolonowskiego, a nie Rada Miejska w Kolonowskiem. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VI/40/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
2) UCHWAŁA NR VI/41/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
 
Burmistrz Nobert Koston omówił uzasadnienie uchwały. Omyłka dotyczyła daty, 
zawartej w treści. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VI/41/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
3) UCHWAŁA NR VI/42/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Skarbnik Anna Rathmann omówiła uzasadnienie uchwały. 
Radna Katarzyna Gotwald poprosiła o informację, czym są kompensatory mocy biernej. 
Burmistrz Norbert Koston wyjaśnił, że moc bierna to pewne zakłócenie, które wchodzi 
do sieci i za nie się płaci. Celem jest zatem ograniczenie tego zakłócenia. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VI/42/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
4) UCHWAŁA NR VI/43/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Kolonowskie na 2024 r. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VI/43/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Kolonowskie na 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Przewodniczący Janusz Steinert zarządził 10-minutową przerwę. 
 
5) UCHWAŁA NR VI/44/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2025-2040 
 
Skarbnik Anna Rathmann odczytała Uchwałę nr Pw/41/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii 
o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Kolonowskie, Uchwałę nr Pb/41/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu z dnia 4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
projekcie uchwały budżetowej Gminy Kolonowskie na 2025 r. oraz Uchwałę nr 
Dp/32/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 
4 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego 
w projekcie uchwały budżetowej Gminy Kolonowskie na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr VI/44/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
6) UCHWAŁA NR VI/45/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Kolonowskie 
na 2025 r. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr VI/45/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Kolonowskie na 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula Korzonek, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz 
Szmolka, Maria Wojtakowska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Gotwald 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego Janusz Steinert pogratulował 
Burmistrzowi Norbertowi Kostonowi oraz Skarbniczce Annie Rathmann uchwalenia 
budżetu. Burmistrz podkreślił, że po raz trzeci budżet gminy nie startuje „z minusa”. 
 
7) UCHWAŁA NR VI/46/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej w Gminie Kolonowskie na lata 2025-2030 
 
Kierowniczka Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kolonowskiem 
Irena Ochmann omówiła uzasadnienie uchwały. 
Radna Martyna Mirek poprosiła o informację, w jaki sposób zmienia się liczba wydanych 
Niebieskich Kart. Irena Ochmann odparła, że tendencja jest wzrostowa. Liczba dotyczy 
kart założonych w danym roku. Radna Mirek poprosiła także o informację dot. liczby 
interwencji. Kierowniczka odparła, że są to dane pozyskane z policji. Radna chciała 
także wiedzieć, dlaczego ankiety wypełniły wyłącznie kobiety. Irena Ochmann 
odpowiedziała, że ankiety udostępniane były na stronach internetowych i miały do nich 
dostęp zarówno kobiety, jak i mężczyźni. 
Burmistrz Norbert Koston dodał, że jedną z przyczyn przemocy jest alkohol. 
Radny Gerard Mańczyk podkreślił, że bardzo dobrze, iż ankietę wypełniło tak wiele osób 
oraz fakt wysokiej świadomości mieszkańców w kwestii przemocy. Zaniepokoiło go 
natomiast to, iż tylko w 50% przypadków policja nie podejmuje działań. Dodał, że byłoby 
warto, aby numery telefonów pomocowych były bardziej dostępne, znane. Kierowniczka 
Irena Ochmann odpowiedziała, że numery są udostępniane w ośrodku zdrowia; 
planowane jest także wydanie przez zespół interdyscyplinarny specjalnej broszury. 
Dodała, że zmieniły się przepisy dotyczące wydawania Niebieskiej Karty. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VI/46/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 
Kolonowskie na lata 2025-2030 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
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Kierowniczka Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej opuściła posiedzenie. 
 
8) UCHWAŁA NR VI/47/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie zaliczenia niektórych dróg do kategorii dróg 
gminnych 
 
Burmistrz Nobert Koston omówił uzasadnienie uchwały, w tym wymagania techniczne, 
które musi spełniać droga kategorii gminnej. Dodał, że – aby gmina mogła otrzymać 
dofinansowanie – drogi muszą być zaliczone do kategorii dróg gminnych. 
Gerard Mańczyk poprosił o informację, dot. drogi łączącej ulicę Słoneczną z ulicą 
Pluderską. Burmistrz Norbert Koston odparł, iż ta droga została ujęta w uchwale, ale 
nie będzie tam żadnych dodatkowych numerów budynków. Bez tego łącznika budynki 
dalej leżą przy ul. Bukowej. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr VI/47/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie 
zaliczenia niektórych dróg do kategorii dróg gminnych 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 18.11.2024 r. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert poinformował, że radni mieli możliwość zapoznania 
się z protokołem i zarządził głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 18.11.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Joanna 
Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Leszek Rejek 
 
8. Dyskusja 
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Przewodniczący Janusz Steinert poprosił, aby spółka KGK informowała o braku wody 
w związku z prowadzonymi pracami. W ubiegłym tygodniu taka informacja nie trafiła do 
mieszkańców ani do instytucji. Poprosił także o wyczyszczenie wszystkich hydrantów 
i sieci wodociągowej. Krzysztof Czupała poprosił o informację, czy coś wiadomo 
w sprawie likwidacji progu na ulicy Haraszowskie. Burmistrz odparł, że nie wie, kiedy 
powiat zajmie się tą kwestią. Radny Gerard Mańczyk dodał, że dzwonił do starostwa 
i otrzymał informację, że wymagana jest zmiana organizacji ruchu, a sprawa zostanie 
rozwiązana w styczniu. Przewodniczący Janusz Steinert poprosił o zgłoszenie do 
starostwa informacji, iż – podczas oczyszczania rowów przy ul. Kościelnej – zapomniano 
o przepustach. Poprosił także o rozważenie wykonania przeglądu rur zamkniętych obok 
prywatnych posesji. Wiceburmistrz Konrad Wacławczyk odparł, że sprawa została 
przekazana do starostwa, natomiast utrzymanie przepustów leży w gestii właścicieli 
posesji. 
Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Fosowskie, Marzena Szymocha, poinformowała 
o zorganizowanych – we współpracy z sołectwem Staniszcze Wielkie – mikołajkach. 
Poprosiła także o informację, co się dzieje w kwestii chodnika przy ul. Arki Bożka. 
Burmistrz odparł, że w budżecie gminy środki są zarezerwowane i są to środki 
w wysokości 50% kosztów wykonania chodnika. Dodał, że ze starostwa otrzymał 
informację, iż w projekcie budżetu powiatu tego zadania nie ujęto. Potwierdził natomiast, 
że gotowa jest dokumentacja. 
Sołtys Staniszcz Małych, Piotr Musioł, podziękował za rozpoczęcie budowy chodnika 
od strony stacji do ul. Ks. Gajdy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kolonowskiego odczytał podziękowanie mieszkanki 
dla radnych za udzieloną jej pomoc. 
 
9. Zakończenie 
Przewodniczący Janusz Stainert podziękował za wspólną pracę w mijającym roku oraz 
złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 
 

 
Przewodniczący 

Rada Miejska Kolonowskiego 
 
 
 

Przygotował: Anna Szaton-Mrowiec 


